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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, on-

line pe platforma ZOOM, din data de 28 septembrie 2023, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 28 

septembrie 2023, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) 

precum și art. 134 alin. (1) lit. „a” și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de 

urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna 

nr. 313/22 septembrie 2023, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 117/S/22 

septembrie 2023. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în cotidienele 

locale „Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să ne 

prezinte prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri! 

La ședința de astăzi, sunt prezenţi 23 de consilieri județeni din cei 29 în funcţie, 

lipsind consilierii Csáki Attila, Farkas Ferenc, Fejér Zsolt, Opra-Beni Béla, Orbán Miklós 

și Szász István-Endre, respectiv este prezent și Președintele Consiliului Județean 

Covasna, deci în total sunt 28 de persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc.  
 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi toți cei 27 de consilieri judeţeni 

în funcţie și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 28 de persoane 

cu drept de vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean 

Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- 

- Dna. Szász Katalin-Melinda – director general, Direcţia Generală de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Covasna; 

- Dl. Opra János – director executiv, Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară 

„AQUACOV”; 

- Dl. Lénárt Adolf – președinte, Asociația Club Sportiv KSE Târgu Secuiesc-

secția baschet; 

- Dl. Veress Lóránt – director, Asociația Club Sportiv Sepsi OSK; 
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- D-na Cozma Ramona - șef serviciu rutier, Inspectoratul de 

Poliție al Județului Covasna; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

Doresc să vă informez că voturile le vom exprima prin ridicarea mâinii și vă 

rog dacă votați contra sau vă abțineți acest lucru să semnalați și prin voce tare nu 

numai prin ridicarea mâinii.  

 

Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 

7 septembrie 2023, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean 

Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea 

formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

Nu sunt! 

 

Supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 21 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 21 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 7 septembrie 2023. 

 

La fel și Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din 

data de 19 septembrie 2023, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului 

Judeţean Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în 

vederea formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

Nu sunt! 

 

Supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 21 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 21 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 19 septembrie 2023. 

 

(S-au conectat la lucrările ședinței domnii consilieri Ambrus József, Dimény 

György și Taierling Johann. De la această fază a ședinței sunt prezenți 24 persoane cu 

drept de vot. ) 

 

Stimaţi consilieri, 

http://www.cjcv.ro/
http://www.cjcv.ro/
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Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost 

puse la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

Înainte de a vă prezenta proiectul ordinii de zi, în calitate de inițiator, retrag 

de pe proiectul ordinii de zi proiectul de hotărâre de la primul punct, și anume:  

 

Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume din bugetul local al Județului 

Covasna pentru finanțarea programului sportiv „Participarea echipelor de baschet în 

CN adulți și juniori” al Asociației Clubul Sportiv KSE – secția baschet  în baza 

prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și 

completările ulterioare. 

Avem de clarificat o situație care s-a ivit pe parcurs, dar cred că în cel mult o 

săptămână putem să revenim cu un proiect de hotărâre pentru sprijinirea acestei 

asociații sportive.  

 

Totodată vă rog să fiți de acord să includem în locul acestuia Proiectul de 

hotărâre privind încetarea de drept a mandatului de consilier judeţean al domnului Fejér 

Zsolt. 

Acest lucru este necesar deoarece, domnul Fejér Zsolt, a demisionat din funcția 

de consilier județean începând cu data de 25.09.2023 și conform art. 204 alin. (6) din 

Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare, consiliul județean în prima ședință desfășurată 

după apariția evenimentului trebuie să constate printr-o hotărâre încetarea 

mandatului de consilier județean.  

 

Menționez că proiectul de hotărâre a fost prezentat în Comisia juridică. 

 

Supun aprobării plenului propunerile de mai înainte. 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 24 de voturi s-au aprobat propunerile domnului președinte. 

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

 

1. Proiect de hotărâre privind încetarea de drept a mandatului de consilier judeţean al 

domnului Fejér Zsolt; 

2. Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume din bugetul local al Județului 

Covasna pentru finanțarea programului sportiv „Participarea echipelor de juniori 

U15, U16, U17 în Liga Elitelor și în Liga de Tineret” al Asociației Clubul Sportiv 

Sepsi OSK  în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu 

modificările și completările ulterioare; 

3. Proiect de hotărâre cu privire la acordarea unui mandat special reprezentantului 

judeţului Covasna în Adunarea generală a Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară ”AQUACOV”; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea cooperării Județului Covasna prin Consiliul 

Judeţean Covasna cu Inspectoratul de Poliție Județean Covasna, în vederea 



 4 

realizării proiectului „Achiziționarea și dotarea cu 

aparate Drugtest Analyzer a structurilor rutiere din cadrul Inspectoratului de 

Poliție Județean Covasna pentru creșterea siguranței traficului rutier”; 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 205/2019 privind înființarea „Centrului de îngrijire şi 

asistenţă pentru persoane adulte cu dizabilităţi Tg. Secuiesc” prin reorganizarea 

„Centrului de îngrijire şi asistenţă pentru persoane cu handicap Tg. Secuiesc” din 

cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna și 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a acestuia; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii ale 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna; 

7. Proiect de hotărâre privind modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 87/2020 pentru stabilirea componenței Colegiului director al 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna; 

8. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 147/2019 privind reorganizarea și funcționarea Comisiei 

tehnico - economice a  Consiliului Județean Covasna; 

9. Diverse. 

- Informarea domnului președinte Tamás Sándor cu privire la efectuarea a unei 

zile de concediu de odihnă în data de 22 septembrie 2023; 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, toate proiectele de hotărâri 

au fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 24 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 2 și 4 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 3, 5, 6, 7 și 8 este 

necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 
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La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

încetarea de drept a mandatului de consilier judeţean al domnului Fejér Zsolt; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialele prezentate aveţi completări, probleme 

de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

alocarea unei sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea 

programului sportiv „Participarea echipelor de juniori U15, U16, U17 în Liga Elitelor și în 

Liga de Tineret” al Asociației Clubul Sportiv Sepsi OSK  în baza prevederilor Legii 

educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și completările ulterioare; 

 

Este vorba despre un sprijin financiar de 200 de mii de lei din care 100 de mii 

alocăm acum și 100 de mii vom aloca anul viitor. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 24 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

(S-a conectat la lucrările domnul consilier Szász István-Endre. De la această 

fază a ședinței sunt prezent 25 de persoane cu drept de vot.) 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

acordarea unui mandat special reprezentantului judeţului Covasna în Adunarea 

generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ”AQUACOV”;  

 

Este vorba despre mandatarea domnului vicepreședinte Henning Laszlo-Ianos, 

să participe și să voteze la următoarea ședință a Adunării generale a Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară ”AQUACOV”.  
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Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi 

completări, probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea cooperării Județului Covasna prin Consiliul Judeţean Covasna cu 

Inspectoratul de Poliție Județean Covasna, în vederea realizării proiectului 

„Achiziționarea și dotarea cu aparate Drugtest Analyzer a structurilor rutiere din cadrul 

Inspectoratului de Poliție Județean Covasna pentru creșterea siguranței traficului 

rutier”; 

 

Vedeți și dumneavoastră că pe plan național, dar chiar și în județul nostru, 

drogurile reprezintă un fenomen social și medical foarte-foarte complex. 

Suntem un județ cu trafic de tranzit, iar conform Inspectoratului de Poliție numai 

în luna august au fost depistați peste 20 conducători de vehicule aflați sub influența 

substanțelor psihoactive. 

Deci, acest fenomen trebuie combătut, suntem alături de Poliția Română, de 

Inspectoratul Județean de Poliție pentru combaterea acestui fenomen. 

Ne-am întâlnit cu domnul Inspector șef Alin Pahonțu și doamna Ramona Cozma 

șef serviciu rutier, care dacă nu mă înșel este prezentă la ședință, am dezbătut acest 

lucru și ne-au solicitat să venim în sprijinul Inspectoratului de Poliție, a lucrătorilor din 

structura rutieră din cadrul Inspectoratului pentru a combate acest fenomen. 

Consultându-ne cu domnul președinte al ATOP-ului și desigur și cu membrii 

ATOP-ului suntem pregătiți să susținem și financiar aceste demersuri. 

Asta însemnă că urmează să cumpărăm șase aparate Drugtest, care pot identifica 

opt tipuri de substanțe, amfetamine, benzodiazepine, metanfetamine, cocaină, canabis, 

opioide, ketamină și metadonă.  

Încă suntem în curs de ispectarea pieței.  

Valoarea acestei investiții este între 100-150 mii de lei. Este o prioritate maximă și 

pentru noi combaterea acestui fenomen care a început  împânzească toată țara.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Leaua Jănel: Doresc să întreb dacă este cineva prezent la ședința noastră din 

partea IPJ Covasna? 

Voiam să fac o precizare și anume: aparatele Drugtest doar o să constate 

consumul de stupefiante și n-o să-l combată . 

Voiam să întreb reprezentatul IPJ Covasna care este situația cadrelor din 

structura de combatere? Acolo ar trebui puțin lucrat. Este benefic și faptul că o să avem 
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aparate Drugtest care o să constate consumul, dar cel mai important lucru este 

să ne axăm pe combatere. Acolo trebuie un pic intervenit.  

Vă mulțumesc! 

Tamás Sándor: Corect! Sarcina noastră este să ajutăm financiar structurile 

specializate și abilitate la combatere.  

Noi facem un efort financiar ca să cumpărăm aceste aparate, după care o să le 

predăm Inspectoratului Județean de Poliție, însă combaterea și efectiv procedura după 

testare este în sarcina Inspectoratului.  

Dau cuvântul doamnei Cozma Ramona - șef serviciu rutier. 

Cozma Ramona: Bună ziua stimați domni și stimate doamne! 

Sunt Comisar șef de Poliție Cozma Ramona din cadrul Inspectoratului Județean 

de Poliție Covasna-serviciul rutier. 

Noi, într-adevăr vom folosi aceste aparate pentru combaterea conducerii sub 

influența substanțelor psihoactive, iar în ceea privește structurile de combatere, ele sunt 

subordonate direct Inspectoratului General al Poliției Române și lucrează strict sub 

subordonarea procurorului de caz, după cum se știe asta este pe Legea nr. 143/2000. 

N-aș putea să vă spun la acest moment toată schema de la SCCO Covasna este 

completă sau nu.  

Leaua Jănel: Doamna comisar șef vă spun eu, că acum 20 de ani în Structura de 

Combatere a Crimei Organizate de la Compartimentul Antidrog acționau tei cadre de 

poliție iar în prezent acționează numai două în condițiile în care fenomenul a avut o 

creștere extraordinară în ultima perioadă.  

Atât am avut de spus! Mulțumesc frumos! 

Tamás Sándor: Vă mulțumim! 

Domana Comisar dacă mai aveți ceva de spus? 

Cozma Ramona: Nu, eu nu mai am de făcut intervenții! 

Dacă mai sunt întrebări? 

Tamás Sándor: Vă consult dacă mai aveți alte întrebări în legătură cu materialul 

de la acest punct? 

Tarczali Mária: Aș dori să fac o completare: Sunt foarte mulți pacienți care 

urmează tratament antidepresiv, medicație care poate să interfereze la testarea antidrog.  

În aceste cazuri bolnavii trebuie să fie foarte atenți pentru că testul poate ieși 

pozitiv.  

Vă mulțumesc! 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Gáj Nándor: Domnule Președinte! Ieri am avut câteva întrebări în ședința 

comisiei de specialitate, având în vedere că este foarte necesar cumpărarea acestor 

aparate și să nu discutăm în plen și să ne ia tot timpul. 

Cu domnul vicepreședinte Henning ne-am sfătuit și este o propune ca să discute 

aceste spețe în cadrul ședinței ATOP, cum este combaterea, cumpărarea acestor teste, de 

ce vin expertizele peste două luni etc. dar acest subiect a fost propus să se dezbată în 

ședința ATOP. 

Mulțumesc! 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Alte intervenții? 

Nu sunt. 
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Eu aș dori să concluzionez că menirea noastră este să acordăm rapid cât 

mai mult sprijin pentru Inspectoratul de Poliție, desigur secțiilor de specialitate, pentru 

a putea face în primul rând drog testul, iar după aceea urmează și ale examinări și 

desigur și combatere, dar aceste sarcini cad pe umărul Inspectoratului de Poliție.  

Ceea ce am putut face este că am adunat bani, am făcut o reorganizare în bugetul 

nostru și rapid alocăm suma necesară care este între 100 și 150 de mii de lei, ca să putem 

achiziționa aceste aparate.  

Eu cred că toți suntem pentru a ajuta combaterea acestui fenomen hilar din 

această țară. 

Dacă sunt alte intervenții? 

Nu sunt. 

 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexelor nr. 1 și 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 205/2019 

privind înființarea „Centrului de îngrijire şi asistenţă pentru persoane adulte cu 

dizabilităţi Tg. Secuiesc” prin reorganizarea „Centrului de îngrijire şi asistenţă pentru 

persoane cu handicap Tg. Secuiesc” din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Covasna și aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a 

acestuia; 

 

Prin această reorganizare vom rezolva o altă problemă care s-a ivit pe parcursul 

lunii iulie și august în alte județe, dar care are o ramificație și în județul nostru. 

Denumirea Centrului va rămâne în continuare care a fost, deci „Centrul de 

îngrijire şi asistenţă pentru persoane adulte cu dizabilităţi Tg. Secuiesc”.   

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii ale Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna; 

 

Desigur, după ce am adoptat hotărârea de la punctul 5, urmează să includem 

aceste modificări și în organigrama și statul de funcții a Direcției.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 87/2020 pentru 

stabilirea componenței Colegiului director al Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 147/2019 privind 

reorganizarea și funcționarea Comisiei tehnico - economice a  Consiliului Județean 

Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 25 de voturi 
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Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 25 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Doresc să vă informez că am efectuat o zi de concediu de odihnă în data de 22 

septembrie 2023; 

Consiliul ia act în unanimitate de informarea domnului Președinte. 

 

Vă consult dacă dumneavoastră aveți probleme de discutat în cadrul punctului 

Diverse? 

Fazakas Péter: Doresc să felicit echipa Sepsi SIC și pe președinte Clubului Sepsi 

SIC domnul Ambrus József, pentru că ieri au câștigat meciul și așa s-au calificat în 

Euroligă.  

Ambrus József: Suntem printre primele 16 echipe din Europa!  

Mulțumesc, dar asta este meritul fetelor și a antrenorilor.  

Fazakas Péter: Transmiteți-le felicitări! 

Ambrus József: O să le transmit pentru că merită!  

Fazakas Péter: Succes în continuare! 

Tamás Sándor: Mulțumim consilierilor județeni și aparatului de specialitate al 

Consiliului Județean Covasna, pentru că de ani de zile, întotdeauna au avut grijă să 

acordăm sprijini financiar și logistic echipei noastre de baschet pentru a obține aceste 

rezultate! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă informez că, săptămâna viitoare o să avem o ședință cu prezență fizică, 

pentru că o să avem pe proiectul ordinii de zi și hotărâri care necesită vot secret și 

urmează ca noul nostru coleg să depună Jurământul. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 
 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 


